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Morgan Schmidt 

Karlstad ridhus svämmade över efter att flera vattenkoppar frusit sönder. Tova Strömquist 

fick ägna förmiddagen åt att skyffla vatten. Foto: HP Skoglund 

Karlstads ridklubb har det tufft ekonomisk och dras med stora renoveringsbehov. Nu 

har ridklubben fått ett nytt bakslag – en omfattande vattenläcka. 

– Det var inte det vi hade önskat oss direkt, säger klubbens ordförande Inger Edfors. 

Det var under torsdagsmorgonen som Karlstads ridklubb upptäckte olyckan som troligen 

inträffat någon gång under natten. I delar av stallarna stod det högt med vatten på golvet. 

– De håller på för fullt med att skotta och skyffla bort allt vatten och att åtgärda det 
praktiska för att kunna ta in hästarna igen, säger Inger Edfors när VF når henne på 

förmiddagen. 

 

https://www.vf.se/skribent/morgan-schmidt-8d1cc/


Frusit sönder 

Orsaken till olyckan ska enligt Inger Edfors vara att en mekanism i flera av hästarnas 

vattenkoppar har frusit sönder. 

– Det gjorde att det blev mycket vatten i boxar, stallgång och sadelkammare så hästägare 
och personal har fått jobba under förmiddagen med att ta ut allt blött strö och få ut 

vattnet. Det har varit mycket jobb, men det kunde ha varit värre, säger hon. 

Karlstad ridhus har stora renoveringsbehov och under natten till torsdagen drabbades de 

dessutom av en vattenläcka. Foto: HP Skoglund 

Från början misstänkte föreningen att det kunde röra sig om spruckna vattenrör, vilket i så 

fall inte hade förvånat. 

– Vi vet att det är dålig isolering kring rören och vi pratade så sent som i förrgår om att vi 
var glada att de klarat sig under natten när det var så himla kallt. Nu var det som tur var 
inte rören, men vi skulle fortfarande behöva göra en lokal tilläggsisolering där rören löper 

utmed väggarna, säger Inger Edfors 

”Lite motigt” 

En av de första som var på plats och upptäckte vattenläckan var Tova Strömquist, som har 

sin häst i stallet. 

– Jag hade tänkt att det bara skulle bli ett snabbt besök i stallet på morgonen, men i stället 

så fick vi skotta vatten. Det var lite motigt, säger hon. 



Har man en häst så får man räkna med det oförutsedda, säger Tova Strömquist. Även 

översvämningar. Foto: HP Skoglund 

Stallet som drabbades är där de privata hästarna står, och inte ridskolehästarna, så Tova 
Strömquist och flera andra hästägare hjälpte till för att få undan vattnet. Därefter har 

värmefläktar ställts in på de områden som behövde torkas upp. 

– Så nu ska nog det mesta vara löst, säger Tova Strömquist, som konstaterar att det inte 

var en drömsituation. 

– Det är aldrig kul när sådant här händer, men man får ställa in sig på sånt här när man har 

hästar. Det händer alltid någonting, säger hon. 

Extra kostnader 

Hur stora skadorna har blivit är än så länge för tidigt att säga, men det handlar i nuläget 

framförallt om en omfattande arbetsinsats och att de skadade delarna måste bytas ut. 

– Det handlar om extra jobb och extra kostnader och det känns naturligtvis väldigt 

onödigt. 



Det stod högt med vatten i flera boxar. Bland annat Maria Willman drabbades av 

översvämningen. Foto: HP Skoglund 

Ridklubben har nyligen fått ett extra tillskott från Karlstads kommun för att klara av 

ekonomin, vilket VF tidigare har skrivit om, och de har också fått pengar för att göra vissa 

renoveringar. 

– De medel vi har fått från kommunen för att göra renoveringar omfattar inte själva 

stallbyggnaden, för generellt sett är den byggnaden i bättre skick, men isoleringen är som 

sagt dålig kring rören, säger Inger Edfors. 

Hur känns det att ni nu har drabbats av det här bakslaget när ekonomin redan är 

ansträngd? 

– Det var inte riktigt vad vi behövde. Kostnader av det här slaget är ju ingenting som man 

planerar för. Det är inte roligt, men det kunde som sagt ha varit värre. 
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